



Reunió de l'AFA. 26 de gener del 2021. Reunió online.

Hi ha problemes de connexió amb algunes companyies d'Internet. Assistència d'unes 19 persones

Es comunica, ja que se'ns va oblidar en la reunió anterior, de què hi va haver un canvi de secretària de l'AFA. Des de l'anterior és la Sandra Delgado.

1.- Presentació participants.

2.- Situació actual de l'escola, accés a infantil, Portes obertes.

-A nivell d'escola:

Estem bé. Situació exitosa tal i el moment que estem vivint.

Funcionen tots els grups, i els docents s'han fet PCRs i totes negatives; aquesta setmana es farà a equip de menjador.

Pot ser es podria millorar en la recollida dels nens/es, ja que hi ha molta gent que es queda a la porta... Seria interessant recollir ràpid i reunir-se més amunt o més a vall, però en distància amb les portes de sortida.

Les obres ja estan fetes, i els lavabos s'han acabat avui. A nivell d'infraestructures i de material, estem força coberts.

-L'AFAPAC ha enviat un correu preguntant qui es vol afegir al grup de whatsapp que han fet (i que hi accedeixen i formen part totes les escoles de Catalunya). Rebem informació de l'AFAPAC d'altres maneres. I fem ús d'ells com a òrgan consultor. Cal que ens adherim al WhatsApp? Quin contingut es compartirà? Aparquem de moment la proposta, i continuem tenint la relació amb ells com fins ara.

-S'ha comprat un ordinador per l'AFA (per la Nuri); hi ha hagut incidències amb el certificat digital, i sobretot per l'ordinador en el que es volia instal·lar. La inversió ha estat d'uns 460€, i era necessària per poder treballar la Nuri i fer gestions de l'AFA.

-Un pare demana de poder limitar l'accés de vehicles en l'entrada/sortida d'Infantil, per prevenir situacions perilloses. Proposa de posar una piona. Es farà una instància en nom de l'AFA a l'ajuntament, dient que tenim aquest neguit. La policia no està en tot l'horari d'entrada i sortida actual.

Hi ha una finca al final de l'entrada, i pot ser complicat posar una piona. Pot ser es podria demanar una tanca d'altra forma... Cal aclarir si el camí és privat.

Es respondrà a la persona amb tot el que hem comentat.

-Portes obertes:

Ahir les direccions van fer una reunió amb serveis territorials, pel tema de línies del proper curs, etc. Direcció ens facilitarà la informació comentada durant aquesta setmana.



Les portes obertes d'aquest any seran totes virtuals. L'ajuntament farà una proposta i l'escola una altra. Vídeo de la infraestructura de cada escola que gestiona l'ajuntament i un altre vídeo de caire més pedagògic que farà cada escola. Es podria fer un vídeo 'visita virtual' en el que qui veu el vídeo pot dirigir el que pot veure. Les portes obertes seran al mes de març.

3.- Estat de les comissions.

-Extraescolars: no s'estan fent per 'decret'; només funciona un grup d'anglès perquè és grup bombolla. És possible que s'obri un altre de multiesport per ser els inscrits grup bombolla.

Podem tornar a preguntar a les famílies, a veure si s'animen. El grup per fer les extraescolars hauria de ser 8 alumnes; tot i que es possible que si son sis, les famílies poden pagar l'extra.

-Web: La Pilar i la Mayra estan treballant però necessiten més voluntaris.

-Menjador: Hem rebut la subvenció. S'han demanat més recursos a nivell de monitoratge. S'està aclarint ràtios actuals per monitors, per aclarir i concretar les necessitats. Hi ha baixes de 20 alumnes, en grups diferents, i com que no es poden barrejar grups, cal cobrir ràtios per monitors que no corresponen amb les correctes. A la vegada tenim un elevat numero d'alumnes amb necessitats especials, que requereixen d'un suport. Pot ser podem demanar una altra beca per demanar el pressupost per cobrir aquestes necessitats.

-Formació per als monitors en relació a les nee d'alumnes: s'ha ofert una mare de forma altruista (Laia Salat); serà una formació online.

4.- Repàs projectes pendents. (Mur, samarretes, estat de la web...).

-El Mur: es farà a la primavera

-Samarretes: tenim pressupost del 2019 (1343€/500 samarretes). Tenim dos models. Fem un doodle samarretes amb els dos formats per tal de votar. Les talles es demanaran via portaveus, i qui no respongui, es farà de forma global per als que falten. Demanem també pressupost de boc'n'roll i d'ampolles d'aigua.

5.- Debat Jornada continua.

Enviem dos documents per reflexionar:

Ppt- de la presentació de l'Antònia: Adjuntem Power Point.

Aportació de l'Àlex:

https://meet.google.com/linkredirect?authuser=0&dest=https%3A%2F%2Fwww.educacio360.cat%2Fwp-content%2Fuploads%2F2017%2F11%2Finforme_40.pdf

6.- Precs i preguntes.

